
   
 

BESLUITENLIJST RAADSCOMMISSIE 
24 juni 2025 

 
Aanvang 20.00 uur    
Sluiting  22.35 uur 
Locatie  Gemeentehuis Blaricum, raadzaal, Kerklaan 16 
 
Aanwezig Hart voor Blaricum - mw. R.J.C. Beemsterboer-Van Urk Dam 
 VVD - R. Wiegel 

D66 - P.M. Uitendaal, H.J. Meijer  
De Blaricumse Partij - mw. E.J.M. Boersen-de Jong 
PvdA/GroenLinks - mw. G.R. Kukupessy-Rokebrand  
CDA - mw. P.L.M. Claushuis-Rademaker  

Voorzitter mw. A. Brendel 
Griffier  mw. M.J.C. de Haan-Broné 
College  mw. A.M. Kennis, mw. J.M.G. Lanphen 
Ondersteuning D. van Straten, I. Bouwens, R. van Buuren 

 
 
1. Opening  

2. Niet geagendeerde onderwerpen   

Er hebben zich geen insprekers gemeld. 

3. Rondvraag/mededelingen  

De VVD stelt een vraag naar aanleiding van de ontvangen brief van Craibosch over een 
verschuiving van circa een half jaar.  
Wethouder Kennis geeft aan dat dit o.a. deels komt door het 3 maanden later vastgestelde  
Stedenbouwkundig Plan.  
Ook naar aanleiding van de vraag van DBP volgt er nog schriftelijk een verduidelijking.   
 

4. Informeren 

De heer Uitendaal meldt dat de Rekenkamer BEL het 1e rapport van Laren gepresenteerd 
heeft op 11 juni jl. en dat het onderzoek van Blaricum in gang is gezet.  
 
Wethouder Lanphen geeft aan dat er na de zomervakantie een raadsinformatiebijeenkomst 
van de Tomingroep zal zijn over een iets groter tekort van de BV. Dit tekort heeft geen 
invloed op de jaarrekening van het Schap. 
 

5. Besluit over oversteekvoorzieningen Floris V Dreef 

De gemeenteraad van Blaricum heeft (d.d. 21 januari 2025) een amendement vastgesteld 
waarin is besloten een aangepast ontwerp voor de oversteek van langzaam verkeer over de 
Floris V Dreef, zowel ter plaatse van de Zuiderzeedreef als de Erfgooiersdreef, te realiseren. 
Daartoe zijn twee oversteek-varianten ontworpen. De bewoners van Blaricummermeent is de 
mogelijkheid geboden om een reactie te geven of voorkeur voor een van de varianten 
kenbaar te maken. Mede op basis hiervan wordt geadviseerd te kiezen voor de variant met 
een gecombineerde voetgangers- en fietsoversteek uit de voorrang, en de benodigde 
financiële middelen voor de realisatie van het ontwerp vrij te maken. 
 
Bij dit agendapunt heeft zich de volgende inspreker gemeld: 
1. De heer Jager, namens een aantal bewoners van de Blaricummermeent, geeft aan dat 
beide voorliggende varianten terkortschieten. 

Toelichting 
Wethouder Kennis geeft aan dat indien dit wenselijk is het ontwerp om te draaien is, zodat 
het fietspad (die naar verwachting meer gebruikt gaat worden) dichter bij de kruising ligt.  
 



Een rotonde, middengeleider of stoplicht te plaasten zou een complete herinrichting van de 

Floris V Dreef vergen.  

Vanwege de verkeersveiligheid is het niet wenselijk om een extra conflictpunt te realiseren 

door een opgesplitste voetgangers- en fietsoversteek voor en na de kruising. Een variant met 

een voetgangersoversteek met zebrapad in de voorrang en een fietsoversteek uit de 

voorrang wordt sterk afgeraden vanwege de snelheidsverschillen. 

Conclusie  
De commissie stelt voor om het voorstel als bespreekstuk te behandelen in de 
raadsvergadering van 8 juli 2025. 
 

6. Ontwerp Omgevingsvisie 

De omgevingsvisie gaat over het beheer en de inrichting van de fysieke leefomgeving. In de 
omgevingsvisie staat welke keuzes we de komende vijftien tot twintig jaar maken over 
verschillende thema’s, zoals wonen, ondernemen, klimaat, verkeer en milieu. De ontwerp 
omgevingsvisie is tot stand gekomen met inbreng vanuit de samenleving. De visie heeft de 
status van ontwerp en kan worden vrijgegeven voor inspraak. 
 
Bij dit agendapunt hebben zich de volgende insprekers gemeld: 

1. de heer Driessen, namens de ondernemers in het centrum;  

2. mevrouw Ton, namens de Albert Heijn; 

3. en de heer Van den Bergh over de ongewijzigde fietsroutes wat een forse afname van het 

aantal beschikbare parkeerplekken in het centrum veroorzaakt. 

 

Toelichting 

Na vaststelling van de ontwerp omgevingsvisie wordt deze ter inzage gelegd en kan er indien 

gewenst nog een zienswijze worden ingediend tot half september. Na het verwerken van de 

ontvangen inspraakreacties kan dit leiden tot aanpassing van de omgevingsvisie. De 

omgevingsvisie wordt ca. eind van dit jaar voor definitieve vaststelling weer aan de raad 

voorgelegd.   

De wethouder geeft aan dat na afronding van de Bergweg er begin volgend jaar gestart kan 

worden met de inrichting van het parkeerterrein bij Bellevue. 

Toezegging 

- Wethouder Kennis zegt toe dat de fietsroutekaartjes (die alleen ter illustratie dienen) voor 
de raadsvergadering van 8 juli uit de Ontwerp Omgevingsvisie gehaald worden.    

 
Conclusie  
De commissie stelt voor om het voorstel (met aangepaste bijlage) als hamerstuk te 
behandelen in de raadsvergadering van 8 juli 2025. 
 

7. Sluiting 

De voorzitter sluit de vergadering om 22.35 uur. 
 
Deze vergadering is per agendapunt te beluisteren via: 
https://blaricum.notubiz.nl/vergadering/1312011 
 

https://blaricum.notubiz.nl/vergadering/1312011

